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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over de afvaldump bij de N36.
(Ingezonden 3 november 2009)

1
Kunt u uw antwoord1 op vraag één
nog eens helder uiteenzetten aan de
hand van een tijdschaal? Wanneer
zijn precies de afzonderlijke
onderzoeken verricht? Wanneer is
precies door TAUW in depot
onderzoek gedaan naar de
samenstelling van de grond? Was dat
vóór of nadat de met afval gemengde
grond daar al was weggehaald om te
worden gedumpt bij het talud van de
N36? Is door Tauw ook op de locaties
buiten de depots onderzoek gedaan?

2
Is het waar dat, omdat de politie de
herkomst niet kan achterhalen u uw
inspectie ook maar niks laat doen?

3
Welke afschrikkende werking gaat er
volgens u uit van uw opstelling tot nu
toe, waardoor malafide bedrijven zich
wel twee keer zullen bedenken voor
ze partijen grond en afval
mengen, of illegaal afval bij
grondwerkzaamheden storten? Is
deze laconieke houding niet juist
eerder een uitnodiging tot
gesjoemel?

4
Als er, zoals zou blijken uit het
onderzoek, geen nachtelijk transport

heeft plaatsgevonden van de met
afval gemengde grond, of van het
afval, betekent dit dan dat de met
afval gemengde grond of het afval
dus gewoon overdag gestort zijn? Zo
ja, hoe verklaart u dat niemand daar
iets van heeft gezien?

5
Hoe verklaart u dat het bevoegde
gezag ook veldonderzoek deed en
niets vond, terwijl de afvalstoffen er
wel lagen?

6
Kunt u aangeven welke onderzoeken
de politie en het bevoegde gezag
hebben gedaan en hoe deze zijn
uitgevoerd? Hoeveel menskracht is
ingezet? Hoeveel uur is er besteed
aan onderzoek? Met wie is er
allemaal gesproken? Wie zijn
gehoord? Waar en hoe is
veldonderzoek verricht? Welke
rapporten zijn opgesteld? Zijn deze
onderzoeken in overeenstemming
met de onderzoeksmethoden zoals
uw inspectie die hanteert?

7
Is het opmaken van een
proces-verbaal niet juist nodig om
hierdoor, bij voorkomende gevallen
elders in het land of afvaldumping
later op dezelfde plek, verbanden te
kunnen leggen? Kan dat voor
recherchewerk niet belangrijk zijn?

8
Op welke wijze en door wie zijn de
omwonenden en degene die de
vervuiling bij de politie heeft
aangeven, geïnformeerd over de

uitkomsten van het onderzoek en de
consequenties die daaraan zijn
verbonden?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 464.
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